

NOVEMBER NEWSLETTER



香港通訊業聯會
Communications Association of Hong Kong

<http://www.cahk.hk>



[CAHK Newsletter] 香港通訊業聯會通訊 (November 2024)

CAHK x Commerce and Economic Development Bureau 聯會與商務及經濟發展局

[CAHKxCEDB] The Secretary for Commerce and Economic Development, Mr Algernon Yau, November 19, hosted a cocktail reception for representatives of consulates, chambers of commerce and major trade associations (including CAHK), as well as members of relevant government boards and committees, to update them on the continuous efforts of the overseas Hong Kong Economic and Trade Offices and the Mainland Offices in promoting the strengths and opportunities of Hong Kong on all fronts.

[\[Link\]](#)

[聯會x商經局] 商務及經濟發展局局長丘應樺於11月19日舉行酒會，向駐港領事館、商會(包括本聯會)和主要貿易組織的代表，以及相關政府委員會的成員，介紹香港駐海外經濟貿易辦事處及內地辦事處在各方面持續推廣香港的優勢及機遇的工作。

[\[連結\]](#)



【CAHKxLOCPG】 Delighted to have had a productive meeting on November 5 with the Liaison Office of the Central People's Government! During the meeting, we introduced CAHK and its key areas of interest to LOCPG, while also discussing opportunities for cooperation and areas where support is needed.

【聯會x中聯辦】 聯會於11月5日與中央政府駐港聯絡辦信息中心副主任穆晨紅先生及其團隊進行了一次富有成效的會議！會議中聯會的主席劉貴顯先生，副主席梁成瑄博士及名譽顧問侯東迎先生，向中聯辦介紹了香港通訊業聯會及其重點關注的領域，同時討論了合作機會以及需要支持的領域。



Facilitation Measure On Cross-boundary Data Flow Within The Greater Bay Area 促進粵港澳大灣區數據跨境流動便利措施 [【Link】](#)

【CAHKxDPO】

The Chief Executive has announced in his 2024 Policy Address the extension of the facilitation measure on "Standard Contract for the Cross boundary Flow of Personal Information within the Guangdong-Hong Kong Macao Greater Bay Area (Mainland, Hong Kong)" (the GBA Standard Contract) to all sectors, with a view to promoting more cross-boundary services. The facilitation measure streamlines the compliance arrangements of cross-boundary flow of personal information from GBA to Hong Kong and promote more cross-boundary businesses and services. The facilitation measure is regularized and applicable to all sectors in the GBA, thus bringing greater benefits to citizens and enterprises in Hong Kong.

[【Thematic Webpage】](#)

【聯會x數字辦】

行政長官於《2024年施政報告》宣布，將《粵港澳大灣區（內地、香港）個人信息跨境流動標準合同》（《大灣區標準合同》）便利措施擴展至各行業。《《大灣區標準合同》》便利措施簡化大灣區個人信息跨境流動至香港的合規安排，促進更多跨境商業及服務。此項便利措施已恆常化並擴展至大灣區各行業，惠及香港各企業和市民。

[【專題網站】](#)



CAHK Christmas Cocktail 2024 cum Official Guide Launch Party 聖誕酒會 2024 暨香港通訊業概覽發佈會

[\[More Info\]](#)

We are pleased to cordially invite you as a guest to our CAHK Christmas Cocktail 2024 cum Official Guide Launch Party.

We hope you'll join us to celebrate this special occasion along with our members and friends from the ICT Industry!

我們誠邀您出席香港通訊業聯會 (CAHK) 2024 聖誕聯歡酒會暨概覽發佈會。誠盼您蒞臨，與我們的會員及通訊行業界好友一同慶祝這個特別的時刻！

Venue 地點: Royal Hong Kong Yacht Club 香港遊艇會
Regatta Room & Balcony, 2/F, Hung Hing Road, Kellett Island, Causeway Bay
香港銅鑼灣鴻興道奇力島香港遊艇會二樓 宴會廳

Time 時間: Monday, 16 December 2024, 5:00pm - 7:30pm

Ticket 門票: \$350 / Member 會員, \$450 / Non-member 非會員 (Include red and white wines, beverages, canapés 包括紅酒, 白酒, 飲品, 美食小吃)

Registration 報名: [Link](#)



CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣

MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

Specifications of the Free Advertisement:
File format: JPG/PNG(300dpi)

If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

Remarks

1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
2. Materials deadline is 25th of each month.
3. CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Our Contact Detail 聯絡資料

Tel 電話: (852)2504 2732

Email 電郵: info@cahk.hk

Address 地址: Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, New Territories

